

ENVIRONMENTAL STATEMENT

As a global organization, we recognize our responsibility to limit the impact that our products and manufacturing practices have on the world around us. Through encouragement of innovation, education, training, creativity, use of proven technology and implementation of sound practices and procedures, TTM works to continually minimize our impact on the environment.

ENVIRONMENTAL POLICY

TTM practices responsible environmental management to protect its employees, customers, community, shareholders, and the environment. TTM monitors its environmental performance and provides the resources necessary to meet its environmental responsibilities.

TTM's Management and Employees are committed to:

- C**ontinual Improvement of the Environmental Management System
- L**egal Compliance with applicable environmental regulations and other environmental aspect requirements in which the organization subscribes
- E**nvironmental Protection including Prevention of Pollution
- A**chieving Environmental Objectives
- N**atural Resource Conservation



Signed by: Jim Walsh, Sr. VP of Operations (NA-North) and Global EHSSS
Effective: August 6, 2024

环境声明

作为一个全球性组织，迅达科技集团意识到我们有责任限制我们的产品和服务作业对我们周边世界的影响。通过鼓励创新、教育、培训、创意、利用成熟的技术和实施健全的做法和程序，迅达科技集团致力于不断减少对环境的影响。

环境政策

迅达科技集团实践负责任的环境管理，以保护其员工、客户、社区、股东及环境。迅达科技集团会监控其环境保护绩效，并提供必要的资源以满足其环境责任。

迅达科技集团的管理层和员工承诺：

C 持续改善环境管理体系

L 遵守适用的环境法律法规以及组织所签订的其他环境方面要求

E 环境保护，包括污染防治

A 实现环境目标

N 自然资源保护



签署人：Jim Walsh，运营（北美 - 北部地区）和全球 EHSSS 高级副总裁

生效日期：2024 年 8 月 6 日